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OR-RM.0012.2.12.2021 

 

Protokół Nr 1/21 

Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa 

i Rozwoju Gospodarczego  Rady Miejskiej w Koronowie. 

odbytego w dniu 25 stycznia 2021 r. 

w Urzędzie Miejskim w Koronowie 

 

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Koronowie Pan Tomasz Skotnicki  o godzinie 09:00 otworzył posiedzenie 

komisji. W posiedzeniu uczestniczyło 6 członków komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 7 członków komisji stanowi  kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. Nieobecny radny Pan Maciej Szlagowski. 

 

Lista obecności uczestników posiedzenia stanowi  załącznik nr 1 niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki przedstawił porządek obrad, do którego  nie 

wprowadzono zmiany: 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Spotkanie z przewoźnikami, którzy prowadzą na terenie Gminy Koronowo działalność 

świadczącą usługi przewozowe dla mieszkańców. 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

4.  Sprawy bieżące komisji. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 
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2. Spotkanie z przewoźnikami, którzy prowadzą na terenie Gminy Koronowo 

działalność świadczącą usługi przewozowe dla mieszkańców. 

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki wprowadził zebranych w temat trudnej 

sytuacji na rynku przewozów pasażerskich na terenie Gminy Koronowo. 

Następnie głos zabrali zaproszeni goście. 

Przedstawiciele PKS Bydgoszcz Sp. z o.o. poinformowali zebranych, że funkcjonuje linia 

Mąkowarsko – Koronowo – Bydgoszcz. Jest to 14 kursów w obu kierunkach, co wystarcza i 

zapewnia zachowanie odległości między pasażerami. W godzinach szczytu autobusami 

podróżuje około dwudziestu kilku osób. Autobusy są przystosowane do przewozu 30 osób 

w czasie pandemii. Kilka osób korzysta również z linii Wiskitno – Koronowo Bydgoszcz. We 

wrześniu kiedy rozpoczął się rok szkolny uzupełniono komunikację. Dla młodzieży 

uruchomiono komunikacje od wczesnych godzin rannych do późnych popołudniowych. 

Kiedy wzrośnie zapotrzebowanie odwieszone zostaną wszystkie linie. PKS Bydgoszcz Sp. z 

o o.o. zadeklarował, że gdy Gmina Koronowo zgłosi zapotrzebowanie, to pomoże w 

realizacji dowozów. 

Pan W. Sz. poinformował, że firma realizuje 60% swoich połączeń. Realizowanych jest 13 

kursów do Bydgoszczy i do Koronowa. Liczba osób na autobus średnio wynosi 6. Przez 

Samociążek do Bydgoszczy i do Koronowa jest 6 kursów.  Średnia liczba osób na kurs 

wynosi 3 osoby. 

Pan W. Sz. Zaproponował stworzenie zespołu ds. komunikacji. W skład, którego powinni 

wchodzić przedstawiciele szkół, przewoźników lokalnych i innych osób zainteresowanych 

przewozami.  

Kierownik Wydziału Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Pani Agnieszka Szwesta 

poinformował, że we wrześniu PKS Bydgoszcz Sp. z o.o. zaproponował Gminie Koronowo 

udział w projekcie. Złożyliśmy wniosek do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego. Został on 

zaakceptowany w grudniu 2020 r. Następnie podpisaliśmy umowę z Wojewodą Kujawsko – 

Pomorskim na dofinansowanie. Gmina będzie dokładać 10% z budżetu gminy. Pozostałą 

część zapewni wojewoda. Chodzi o uruchomienie linii Wiskitno – Koronowo. 

Pan W. Sz. Oświadczył, iż utworzenie tej linii spowoduje automatycznie zamknięcie jego 

linii.  

Pan R. W. poinformował, że we wrześniu zostało wystosowane pismo do PKS Bydgoszcz 

Sp. z o.o. i do pana W. Sz. Jednak tylko PKS Bydgoszcz Sp. z o.o. udzielił odpowiedzi. 
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Następnie odczytano stanowisko Pani Marty Stangreciak – Urząd Marszałkowski 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego. 

Stanowisko stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

Radny Pan Bogusław Guziński stwierdził, iż sens tego pisma sprowadza się do tego, że 

powinien powstać zespół roboczy ds. transportu.  

Przewodniczący komisji Pan Tomasz Skotnicki zauważył, iż jest to już trzecie spotkanie w 

sprawie komunikacji w Gminie Koronowo. Stwierdził również, że należy się skupić na 

stworzeniu siatki połączeń, aby przewoźnicy nie podkradali sobie kursów. Przewodniczący 

komisji także poparł propozycję stworzenia zespołu roboczego. 

Pan W. Sz. Oświadczył, iż w związku z powstaniem linii na trasie, gdzie kursuje linia 404 

wystąpi o odszkodowanie do sądu. 

Ponownie poruszono temat przetargu na dowozy dzieci do szkół.  

Dyrektor Miejsko – Gminnego Zespołu Edukacji Pani Ewa Chytła przedstawiła kryteria 

przetargu na dowozy (60% cena, 40% wiek autobusów do 5 lat) 

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz zadała pytanie dlaczego wiek autobusów do 5 lat, a nie 

np. do 10 lat? 

Pan R. Wąsowicz stwierdził, że na tak małym obszarze nie ma miejsca dla dwóch 

przewoźników. Musi być dofinansowanie do dowozów.  Zasygnalizował również problem 

braku połączeń w niedziele. 

 

3. Analiza materiałów na sesję Rady Miejskiej w Koronowie.  

Posiedzenie komisji opuściła radna Pani Elżbieta Mojzesowicz. Obecnych 5 członków 

komisji. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/255/20 z dnia 30 września 

2020 r. w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

 

Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego Pani Sylwia Klonowska przedstawiła projekt 

uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 
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Na posiedzenie wróciła radna Pani Elżbieta Mojzesowicz. Obecnych 6 członków 

komisji. 

Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy Koronowo na 2021 rok. 

 

Przewodnicząca Miejsko – Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Pani 

Sylwia Klonowska przedstawiła projekt uchwały. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek. Pani skarbnik wniosła 

autopoprawkę do projektu uchwały. W pkt 4 – deficyt, powinno być 21.930.504,00 zł. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Koronowo na rok 2021. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy pani Alicja Tymek. 

 

Członkowie Komisji jednogłośnie 6 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt uchwały. 

 

4.Sprawy bieżące komisji. 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski przedstawił wizualizację zagospodarowania 

plaży w Pieczyskach. 

Zastępca Burmistrza Koronowa Pan Piotr Kazimierski poinformował, że na sesję zostaną 

wprowadzone jeszcze dwa projekty uchwał. 
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Członkowie komisji sformułowali wniosek do Burmistrza Koronowa:  

Powołać zespół ds. komunikacji publicznej w Gminie Koronowo oraz wyznaczyć jego 

skład spośród pracowników urzędu, radnych, przewoźników, członków stowarzyszeń z 

terenu Gminy Koronowo. 

Głosowanie: 

Za – 6 głosów 

 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji Pan Tomasz Skotnicki w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

o godz. 12.45 zamknął posiedzenie  Komisji. 

 

Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji  

Magdalena Wanda-Joras 

Inspektor Biura Rady Miejskiej                           /-/ Tomasz Skotnicki 


